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1 23-1-2007 Gebiedsontwikkeling van de stelling van Amsterdam in een 
vergadering van de commissie aan de orde stellen. 
Op 26-8-2007 heeft het college deelgenomen aan een 
startbijeenkomst. Hierbij is vastgesteld, dat Beemster  voor-
op loopt. 
De gebiedsontwikkeling van de stelling van Amsterdam 
maakt onderdeel uit van het nieuwe bestemmingsplan lan-
delijk gebied.   

Voorafgaand aan behan-
deling  voorontwerpbe-
stemmingsplan landelijk 
gebied, direct nadat hier-
over relevante stukken 
beschikbaar zijn 

2 23-1-2007 Onderzoek vergunning logiesbedrijf (voor 16 personen) in 
Beemster. 
Momenteel is een aanvraag in behandeling waarbij een toet-
sing aan huidige en beoogd nieuw beleid aan de orde is.   

Zodra hierin ontwikkelin-
gen zijn 

3 13-3-2007 Notitie paardenhouderijen opstellen en behandelen. 
In de vergadering van 27-11-2007 is de uitgangspuntennoti-
tie Paarden in de Polder besproken. 

Zodra er een bredere 
notitie is. 

4. 15-3-2007 Vertonen documentaire van Al Gore over de klimaatverande-

ring aan de commissie en/of raad. 
Hierbij tevens het zogeheten millenniumboekje betrekken. 

Er wordt aan gedacht om dit in samenhang met het project 
Energie des Beemsters te doen. 
 

In de eerste helft van 

2008 

5. 17-4-2007 Nadenken over ontwikkelen beleid ten aanzien van bouw-
vakken voor vestiging van nieuwe agrarische bedrijven. 

Dit wordt betrokken bij de 
behandeling van het 
voorontwerpbestem-
mingsplan voor het lande-
lijk gebied in de eerste 
helft van 2008. 

6. 17-4-2007 Een opzet maken over het betrekken van de raad en de 
commissie bij de verschillende processen in het kader van 
Des Beemsters. 
In de commissievergadering van 27-11-2007 is afgesproken 
om dit actiepunt te handhaven.  

In de eerste helft van 
2008 

7. 5-6-2007 Realiseren van zelfbouwprojecten voor starters in woning-
bouwprojecten. In de vergadering van 27-11-2007 is mede-
gedeeld, dat dit niet inpasbaar is in de laatste fase van plan 
Leeghwater. Afgesproken is, dat deze vraag blijft staan voor 
andere woningbouwprojecten.  
Het college neemt dit onderwerp mee in de Woonvisie. 

Bij de behandeling van de 
woonvisie. 

8. 5-6-2007 Beantwoording college van vragen over de zaak Rijperweg 
130. De commissie is op 4-9-2007 geïnformeerd over de 
stand van zaken. 

Vergadering 29-1-2008 

9. 5-6-2007 Vervolg behandeling Startnotitie regiovisie III ISW agenderen. 
Is ambtelijk en bestuurlijk in discussie op grond van een  
bouwstenennotitie. In de vergadering van 27-11-2007 is  
aangegeven dat een behandeling in de eerstvolgende ver-
gadering past in de tijdstabel. Omdat de portefeuillehouders 
in de regio Waterland nog bezig zijn met de regiovisie is be-
handeling in de commissie uitgesteld en doet wethouder 
Hefting mededelingen over de stand van zaken op dit mo-
ment.  

Vergadering 29-1-2008 

10. 9-10-2007 Beantwoording college van vragen over het niet vergund,  
verplaatste bouwwerk aan Mijzerweg 4 – 5. 

Vergadering 29-1-2008 

11. 9-10-2007 Onderzoek naar stallingmogelijkheden voor fietsen op het 
marktplein  In de vergadering van 9-10-2007 is aangegeven, 

Z.s.m. 
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dat dit in onderzoek is. Hierbij wordt de subsidiemogelijkhe-
den van de stadsregio Amsterdam betrokken. Hierover vindt 
binnenkort overleg plaats. 

12. 25-10-2007 
(raad) 
 

De leden van de commissie ook interviewen bij het onder-
zoek vervaardigen gebiedsvisie Nekkerzoom. 
In de raadsvergadering van 25-10-2007 is dit toegezegd. 

1e kwartaal 2008 

13. 25-10-2007 
(raad) 

Beantwoording college van de vraag of onderzoek kan wor-
den gedaan naar de verkoop van het zogenaamde “land van 
Mulder”. In de raadsvergadering van 25-10-2007 is een 
reactie op dit voorstel toegezegd. 
Het college bereidt een notitie voor. 

Z.s.m. 

14. 8-11-2007 
(raad) 

Beantwoording college van de vraag wat de gevolgen kunnen 
zijn van de energie prestatie normen (EPN) op bestaande 
bouw en dan in het bijzonder op de ventilatie van deze wo-
ningen. In de raadsvergadering van 8-11-2007 is een ant-
woord toegezegd. 
Het college bereidt een antwoord voor. 

Z.s.m. 

15. 27-11-2007 Beantwoording college van de vraag over de plannen voor de 
Rombout Hogerbeetsstraat. Wordt de straat opgedeeld? 

Vergadering 29-1-2008 

16. 27-11-2007 Reactie college op Ontwikkelingsvisie Bedrijventerreinen 
Beemster Ondernemer 2010-2025 behandelen in commis-
sie. 

2e kwartaal 2008 

 
 
 


